
Делегат Крстан Симић поставио је сљедеће питање Савјету министара БиХ: 

''Чини ми се да је одлукама а касније и поступцима институција Брчко Дистрикта, 

брисањем ентитетског држављанства, дошло до нарушавања уставноправног система у 

области држављанства грађана Дистрикта. Да ли је Савјет министара БиХ или ресорно 

министарство предузело мјере, односно ако није, када и шта ће предузети у рјешавању 

овог проблема?'' 

 


